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PROTOKOLL 

STYREMØTE TIRSDAG 21. JUNI 2022 KL. 1100                                                    
POSTENS DISTRIBUSJONSSENTER, KRISTIANSUND 

Tilstede: Jan Dyrlie, Torbjørn Flovikholm, Aase Hildur Austheim, Kari Kvendset,                         
Inger Lise Knudhaug, Britt Marie Hage, Kari Økseenvåg.                                                                                                               

Fravær: Ingen 

Møteslutt: Kl. 1215. 

 

Saksliste: Sak 32.22 Protokoll styremøte nr. 3/2022,  Sak 33.22 Overtakelse av Postpensjonistene 
avd. Romsdal, Sak.34.22 Ref. fra samarbeidsmøte i Molde 16.06.2022,                               
Sak 35.22 Økonomiske vurderinger.  Sak 36.22 Medlemsregistreringen.                         
37.22 Digital opplæring for postpensjonister.   38.22 Medlemsregistret, utmeldinger- 
innmeldinger – sluttet i Posten.    Sak 39.22  Medlemsturer 2022, Bjørnsund.              
Sak 40.22 Eventuelt. 

Sak 32.22 Protokoll styremøte 10.5.2022.                                                                                               
Vedtak: Protokollen godkjent uten bemerkninger. Enstemmig. 

Sak 33.22 Overtakelse av Postpensjonistene avd. Romsdal.                                                                                                 
Vedtak:  Jan Dyrlie,  avd. Nordmøre har fått jobben sentralt fra med å integrere avd. 
Romsdal. Jan Dyrlie innkaller til møte om saken med Romsdal avd. og Sunnmøre avd. 
Se for øvrig skriv fra Postens Pensjonistforbund sentralt datert 22.05.22 om saken. 

Sak.34.22 Ref. fra samarbeidsmøte i Molde 16.6.2022.                                                                                
Til orientering:  Til stede:  Leder Nordmøre Jan Dyrlie Leder Romsdal Toril Bergsli, 
Økonomiansvarlig Romsdal Marit T. Sæther.  Leder Sunnmøre Geir Gjelsten deltok over 
telefon.    Det foreligger eget referat fra møtet.  Medlemmer i avd. Romsdal som 
ønsker seg til avd. Sunnmøre må melde overgang til avd. Sunnmøre. 

Sak 35.22 Økonomiske vurderinger.                                                                                                  
Vedtak:  Romsdal avd. har ca. kr. 57.000,- på konto.  Pengene må følge medlemmene          
( deles pr. hode). Fra sentralt hold aksepteres dette. Fordelingen mellom 
Nordmøre/Romsdal må diskuteres når vi vet mere om en eventuell egen rode for 
Romsdal. Det må være midler for å drive videre for. 

Sak 36.22 Medlemsregistreringen:                                                                                                                          
Til orientering:  Medlemsliste for overføring av medlemmer fra Romsdal til Nordmøre 
og Sunnmøre ordnes av Marit T. Sæther. 

Sak 37.22 Digital opplæring av postpensjonister.                                                                                       
Til orientering.   Etter utsending av invitasjon om digital opplæring var det kun 2 
påmeldte; Ingeborg Vatten og Per Gaupset    



Sak 38.22 Medlemsregistret, utmeldinger, innmeldinger- sluttet i Posten.                                                                                                                   
Til orientering: Det er ingen endringer i medlemsregistret. 

Sak 39.22 Medlemsturer 2022.                                                                                                                         
Til orientering: Jan Dyrlie og Lars Fladseth (Aure Reiseservice) har konferert om tur til 
Bjørnsund i august, men opplegget for turen foreligger ikke. Derfor tok J. Dyrlie 
telefonkontakt med Fadseth, og da ble det livet svar ganske snart. 

Sak 40.22                                                                                                                Til orientering: Bjørn 
Fugelsnes sier at det byr på problemer å legg inn saker på nettsiden. Han bør be om 
hjelp når han ikke får det til. Bilder fra årsmøtet er kommet inn, men ikke kopi av 
årsmøteprotokollen. 

Sak 40.22 Eventuelt.                                                                                                                                                          
Det var ingen saker under dette punktet. 

  

 


